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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  27. 11. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:32 
Počet přítomných členů ZO:  6                            Omluveni: 1    
Neomluveni:   0                Hosté:  0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Radima Šarapatku a Davida Senohrábka.  
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
 
ZO schválilo program jednání. 
Program jednání:  
 
  

1) Zpráva KV  
2) Zpráva FV 
3) Rozpočtové opatření č. 6/2023 
4) Plán inventur za rok 2023 
5) CETIN, a.s._smlouva o realizaci překládky 
6) Dodatek č. 1_Dohoda_Obec Mníšek, Obec Oldřichov v Hájích a Obec Nová Ves 
7) Zřízení fondu na financování obnovy vodovodu a kanalizace v majetku obce 
8) Liberecký kraj_smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 
9) Nevajgluj_smlouva o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady 
10) Liberecký kraj_darovací smlouva 
11) Žádost o pronájem pozemků p.č. 289/5, 288/1, 2110/3 
12) Sběrné místo_provozní řád 
13) Potravinová banka Libereckého kraje, z.s._memorandum o spolupráci  
14) Různé 
15) Závěr                                                                                         

                                                                               

                                                                             
 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE OLDŘICHOV V HÁJÍCH 

2 

 

 
 
 
 
 
Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
  

Důvodová zpráva: 
KV se nesešel. 
 
Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
  

Důvodová zpráva: 
 

R. Šarapatka shrnul jednání FV. FV se zabýval příjmy a výdaji obce v letošním roce. Výdaje 
jsou nižší oproti předpokladu, hlavně z důvodu plánované stavební činnosti v příštím roce.  
Dále se FV zabýval možnostmi zhodnocení peněz, které obec získá prodejem podílu 
v ekocentru. J. Šťastná oslovila 3 největší banky, Českou spořitelnu, KB a ČSOB. Zjišťovala 
nejen možnosti zhodnocení finančních prostředků, ale i případnou možnost úvěru. Druhou 
část peněz z finančního vyrovnání s LK z ekocentra obec podle smlouvy s LK dostane až 
v lednu 2026.  J. Šťastná seznámila přítomné s velkými investicemi, které obec čekají: 
chodníky od Ekocentra do Mníšku (Humanizace II.),škola, příprava pro přemístění pošty, 
kadeřnictví, dětská skupina a nová knihovna. 
 

USNESENÍ č. 137/11/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru bez připomínek.  
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 3) Rozpočtové opatření č. 6/2023 
Předkladatel: Jana Šťastná  
 

Důvodová zpráva: 
Rozpočtové opatření č. 6 roku 2023 ohledně úprav opravy účelových znaků a opravy položek 
dotací, kdy z § 6171 přeúčtováváme 207 771,44 na § 6409 na pol. 5363 – úhrady sankcí jiným 
rozpočtům (jedná se o sankci na kotelnu), úprava účelových znaků a v příjmech dotace pro 
hasiče, která přišla na jinou položku, než byla rozpočtována. Rozpočtové příjmy ani výdaje se 
nemění. 
Rozprava:  

J. Šťastná vysvětlila, o jaké položky v rozpočtovém opatření se jedná.  

 

USNESENÍ č. 138/11/2023  

ZO projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 6/2023. Schválené rozpočtové příjmy ani 
výdaje se nemění. Financování se nemění. 
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Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 4) Plán inventur za rok 2023 
Předkladatel: Jana Šťastná  
 

Důvodová zpráva: 
Starostka obce předložila ZO návrh plánu inventur za rok 2023 zpracovaný referentkou Janou 
Bekešovou. Platnost plánu inventur je od 27. 11. 2023 do 17. 1. 2024. Inventury budou 
zahájeny dne 2.1.2024 a ukončeny 16.1.2024. Inventarizační zpráva bude 
předsedou/předsedkyní zpracována do 17. 1. 2024. Do inventární komise navrhla 
předsedkyně kontrolního výboru Jana Hodačová: Davida Senohrábka a Petra Martínka. 

Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

USNESENÍ č. 139/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje předložený plán inventarizace za rok 2023 a inventární komisi ve složení: 
předsedkyně Jana Hodačová a členové: David Senohrábek, Petr Martínek  
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) CETIN, a.s._smlouva o realizaci překládky 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
V rámci stavby: stavby: „Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, humanizace průtahu vč. 

chodníků.“ dojde k přeložení vedení ve vlastnictví firmy CETIN a je nutné uzavřít smlouvu o 
vynucené překládce. 

Rozprava:   

R. Šarapatka se ptal, o jaké místo se jedná, D. Senohrábek upřesnil.  

USNESENÍ č. 140/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o realizaci překládky sítě elektronických komunikací č. UL 
2023_0050 s CETIN, a.s. v rámci stavby: „Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, humanizace 
průtahu vč. chodníků.“ 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Dodatek č. k dohodě mezi obcemi Mníšek, Oldřichov v Hájích a Nová Ves  
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě havárie vodovodu v letošním roce a úhradou vysokých nákladů za opravu navrhuje 
předsedkyně MJP uzavření dodatku k Dohodě, která byla schválena v ZO 17. 6. 2019. Dodatek 
upravuje hrazení nákladů na rozšíření, opravu, údržbu, modernizaci nebo rekonstrukci 
vodovodní infrastruktury. Dodatek přikládám přílohou. 

Rozprava:  

J. Šťastná zrekapitulovala situaci kolem havárie vodovodu. Jednalo se o velmi nákladnou 
záležitost a předsedkyně MJP paní Čepičková řešila s advokátem, jak je možné opravu 
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financovat. MJP takto rozsáhlé opravy financovat nemůže, proto paní Čepičková přišla 
s návrhem smlouvy, která byla předložena na minulém jednání ZO. J. Tichý tuto smlouvu na 
minulém jednání ZO rozporoval. Bylo dohodnuto, že se členové MJP sejdou na jednání 
v Mníšku aj. Šťastná požádala J. Tichého, aby se této schůzky také zúčastnil. J. Tichý účast 
přislíbil. J. Tichý se ale zastavil v Mníšku o den dříve, než byla dohodnutá schůzka tří obcí. Paní 
Čepičkové vysvětlil, že existuje smlouva z roku 2019 a dohodli se na tom, že bude vypracován 
dodatek ke smlouvě z roku 2019. J. Šťastnou o své návštěvě v Mníšku o den dříve neinformoval 
a původně plánovaného setkání MJP se nezúčastnil a ani nedal vědět, že se nedostaví. 
Dnešního jednání ZO se J. Tichý ze zdravotních důvodů neúčastní a asi 3 hodiny před jednáním 
napsal email, ze kterého J. Šťastná citovala. Z emailu ale bohužel není jasné, v čem J. Tichý vidí 
problém. J. Šťastná řekla, že situaci ještě před jednáním ZO řešila s paní Čepičkovou a nedošly 
k tomu, co J. Tichému na dodatku smlouvy vadí. Za nejpravděpodobnější považují to, že hlavní 
přivaděč, který je na území Mníšku, je nejstarší částí vodovodu a že se dá předpokládat, že se 
brzy bude muset opravit a že se na opravě bude podílet i Oldřichov v Hájích. Bez tohoto 
přivaděče ale nebudeme mít vodu ani v Oldřichově. J. Šťastná řekla, že dodatek je potřeba 
schválit, neboť pouze na jeho základě lze zaplatit panu Rajnovi faktury. D. Senohrábek se ptal 
na situaci, kde je vyznačeno, co která obec vlastní. J. Šťastná řekla, že ji sežene a doplní. Dále 
řekla, že P. Effenberger jako možnou příčinu havárie určil hromadné napouštění bazénů, došlo 
k „vycucnutí“ vrtu a jeho zhroucení a že by bylo potřeba se domluvit, aby se nenapouštěly 
všechny bazény najednou. Dále uvedla, že MJP uvažuje o vybudování náhradního vrtu. 

 

USNESENÍ č. 141/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje uzavření Dodatku č. 1 k Dohodě o úpravě vzájemných práv a povinností 
vlastníků provozně souvisejících vodovodů s doplněnou situací, kde bude vyznačeno vlastnictví obcí. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Zřízení fondu na financování obnovy vodovodu a kanalizace v majetku obce 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
V uzavřené Dohodě o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně souvisejících 
vodovodů mezi obcemi Mníšek, Oldřichov v H. a Nová Ves je uvedeno, že prostředky na 
obnovu vodovodu budou soustřeďovány na zvláštním účtu. Obec prostředky z pachtovného, 
které dostává od MJP sice má na zvláštním účtu u KB, ale nadále jsou rozpočtovány. V 
současné době je na účtu cca 800 tis.. Ročně obec dostává pachtovné ve výši cca 300 
tis./ročně. Starostka obce navrhuje zřízení fondu na financování obnovy vodovodu a 
kanalizace v majetku obce Oldřichov v Hájích.  

Rozprava:   

J. Šťastná řekla, že dle Dohody o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně 
souvisejících vodovodů mezi obcemi Mníšek, Oldřichov v H. a Nová Ves měla obec v roce 2019 
zřídit fond obnovy vodovodu a kanalizace. To se ale nestalo. Proto navrhuje fond obnovy zřídit. 
R. Šarapatka navrhl finanční prostředky v tomto fondu zhodnotit, např. je dát na spořící účet.  

 

USNESENÍ č. 142/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje zřízení fondu na financování obnovy vodovodu a kanalizace v majetku Obce 
Oldřichov v Hájích. 
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Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) Liberecký kraj_smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
V rámci přípravy pro osazení radarů v obci dochází k umístění ukazatelů na pozemcích 
Libereckého kraje. Z tohoto důvodu je nezbytné uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
služebnosti.  

Rozprava:   

J. Šťastná zrekapitulovala, v jaké fázi je záměr pořídit radary. V současné době pracujeme na 
osazení radarů-ukazatelů rychlosti na Filipce a u fotbalového hřiště. Úplata je jednorázová ve 
výši 1320 Kč bez DPH.  
 

USNESENÍ č. 143/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti pod č.j.: 
OLP/3641/2013 na pozemcích p.č. 1963/1 a p.č. 2150/1 ve vlastnictví Libereckého kraje. Smlouva 
bude uzavřena s Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec v rámci stavby: 
„Zklidnění dopravy dopravně bezpečnostními systémy“. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 9) Nevajgluj_smlouva o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
Obec dostala nabídku na uzavření přiložené smlouvy za účelem úhrady nákladů obce na úklid, 
soustřeďování a další nakládání s odpady tabákových výrobků s filtry. Více viz. přiložený dopis. 

Rozprava:  

V krátké diskusi se řešilo, proč vlastně firma Nevajgluj nabízí obci finanční prostředky na úklid 
a nakládání s odpady tabákových výrobků a jestli tím spíše nevznikne zbytečná administrativní 
zátěž pro starostku. 
 

USNESENÍ č. 144/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady 
tabákových výrobků s firmou NEVAJGLUJ, a.s., se sídlem Na Strži 1702/65, 140 00 Praha 4 Nusle.  
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 2 (Senohrábek, 

Hodačová) 

 
Bod 10) Liberecký kraj_darovací smlouva 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
Jedná se o převod pozemků Libereckému kraji, které byly dotčeny v rámci stavby Humanizace 
I. etapa tělesem komunikace a příslušenstvím. 

Rozprava:  
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J. Šťastná uvedla, že se jedná o dokončení majetkoprávních záležitostí v rámci Humanizace I.  
 

USNESENÍ č. 145/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje uzavření darovací smlouvy č.j.: OLP/3924/2023 mezi obcí a Libereckým 
krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec.  
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 11) Žádost o pronájem pozemků p.č. 289/5, 288/1, 2110/3 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích obdržela dne 7. 11. 2023 žádost o pronájem pozemkových parcel č. 
289/5, 288/1 a p.č. 2110/3 od Jaroslava Ficence za účelem výstavby bike parku pro MTB a 
sjezdová kola. Pozemky by nadále byly přístupny pro místní a okolní bikery na vlastní 
nebezpečí. Stavba (terénní úpravy) by byly provedeny na náklady nájemníka za využití hlíny a 
dřeva. Pozemek bude vyklestěn od náletů. Dobu nájmu navrhuji určit min. na 5 let, aby 
nájemce zbytečně neinvestoval do přípravy prostor a pouze na dobu např. jednoho roku. 

Žádost viz. příloha.  

Rozprava:  

J. Šťastná vysvětlila, s jakým záměrem přišel žadatel J. Ficenec. V územním plánu je toto území 
určeno pro sportoviště. J. Ficenec navrhuje, že prostor vykácí od náletových dřevin a upraví 
jako bike park, obdobně, jako je bike park ve Vratislavicích. Paní Čvančarová řekla, že má 
bohužel špatné zkušenosti s paintballovým hřištěm, kdy tam byly neustále problémy, hluk, 
nepořádek, kouření trávy apod. J. Šťastná řekla, že bude potřeba na to myslet v nájemní 
smlouvě a že nevhodné chování a hluk může pak být důvodem pro vypovězení nájemní 
smlouvy. A že navrhuje nájemní smlouvu na 5 let, protože zájemce na vlastní náklady prostor 
zrekultivuje. R. Šarapatka se ptal, jestli je možné zveřejnit záměr pronajmout již s určeným 
způsobem využití, J. Šťastná řekla, že to zjistí. 

 

USNESENÍ č. 146/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje zveřejnit záměr prodat/směnit nebo pronajmout pozemky p.č. 289/5, 288/1 
a p.č. 2110/3 v k.ú. Oldřichov v Hájích. Viz situace  
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Hodačová) 

 
Bod 12) Provozní řád sběrného místa odpadů 
Předkladatel: Jana Šťastná 
  
Důvodová zpráva: 
Na základě nového odpadového systému obce dochází k úpravě provozního řádu sběrného 
místa. 
 
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 
 

USNESENÍ č. 147/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje provozní řád sběrného místa odpadů.  
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Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 13) Potravinová banka Libereckého kraje, z.s._memorandum o spolupráci 
 
Důvodová zpráva: 
Na jednání MAS byla obcím představena možnost spolupráce s Potravinovou bankou Liberec. 
Obec požádala o uzavření Memoranda pro případné nabídnutí pomoci občanům. 
 
Rozprava:   

J. Šťastná upřesnila, o jaký druh pomoci občanům v nouzi se jedná. J. Vávrová řekla, že pomoc 
je diskrétní, že se nikdo nemusí bát si o pomoc říct a vyzvala přítomné, pokud o někom, např. 
ze sousedství vědí, že pomoc potřebuje, aby to řekli starostce obce. 
 

USNESENÍ č. 148/11/2023  
ZO projednalo a schvaluje Memorandum o spolupráci s Potravinovou bankou Libereckého kraje, z.s., 
se sídlem Pionýrů 976/15, 460 06 Liberec.  
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod č.14) různé 
a) Darovací smlouva ZŠ a MŠ Mníšek na pobyt s lyžařskou průpravou 
Obec obdržela žádost o poskytnutí finančních prostředků na lyžařský výcvik ve výši 5650,-Kč 
J. Hodačová, D. Senohrábek a J. Duda upozornili, že jsou pravděpodobně ve střetu zájmů.  
 

USNESENÍ č. 149/11/2023  

ZO projednalo a schvaluje Darovací smlouvu ZŠ a MŠ Mníšek na lyžařskou průpravu dětí. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se:1 (Duda) 

 
b) Cena vodného za rok 2024 
Cena vodného se navyšuje na 50,- Kč bez DPH (56,- Kč s DPH). J. Šťastná zaslala zastupitelům 
kalkulaci vodného od P. Effenbergera. 
 

USNESENÍ č. 150/11/2023  

ZO projednalo a bere na vědomí usnesení Mikroregionu Jizerské podhůří č.30/2023 ve znění: 
„Sněm Mikroregionu Jizerské podhůří po projednání schvaluje cenu za vodné pro rok 2024 ve 
výši 50,-Kč bez DPH, tj. 56,-Kč vč. DPH/1m3 od 1.1.2024“ 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se:0 

 
c) Servisní smlouva s firmou Gemos dopravní systémy, a.s 
V souvislosti s radary v obci je potřeba uzavřít servisní smlouvu. J. Šťastná informovala o 
jednání na Magistrátu ohledně měření rychlosti. Liberec zatím neví, jaká bude ekonomická 
bilance měření rychlosti. Za rok bude možné znovu otevřít otázku, zda by část peněz vybraných 
z pokut za překročení povolené rychlosti, nemohla jít zpět na obce, kde se bude měřit.  
 

USNESENÍ č. 151/11/2023  

ZO projednalo a schvaluje uzavření Servisní smlouvy s firmou Gemos dopravní systémy, a.s.č. 
GDS/ZE230015/S038.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se:0 
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Diskuse a závěr: 

- K. Podlipná se ptala na umístění odpadkového koše na Filipce. V diskusi bylo navrženo 
umístění odpadkového koše u vlakové zastávky.  

 
 
 
Zapsala:    J. Vávrová   …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: D. Senohrábek …………………..…….…….. 

R. Šarapatka  ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 
 
 

 

 


